
 PROTOKÓŁ NR 32/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, które odbyło się 23 listopada 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o 16:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof  Gorczyca 

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Danuta Bunij

2. Dariusz Kaliński

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Wyjazd  do  Miejskiego  Ośrodka  Kultury  w  ramach  ustalonego  planu  pracy  komisji  tj.  wizytacja

placówek kulturalnych i oświatowych.

3. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad 1. Członkowie Komisji Oświaty i  Kultury zebrali  się w Biurze Rady Miejskiej,  przewodnicząca

zapoznała ich z porządkiem pracy komisji, który został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad  2.  Następnie  komisja  udała  się  do  Miejskiego  Ośrodka  Kultury,  gdzie  wcześniej  ustalono

spotkanie z P. Dyrektorem i Panią prowadzącą Bibliotekę Miejską.

Zaczęto od wizyty w bibliotece. W pomieszczeniu bibliotecznym podłoga wymaga remontu. W skutek

wilgoci, jaka miała miejsce, spowodowanej przez wadliwy dach MOK-u, parkiet się „wypaczył”. Stojące regały

z  książkami  są  bardzo  ciężkie.  Nierówności  podłogi  stanowią  zagrożenie,  istnieje  niebezpieczeństwo

przewrócenia się regału z całą zawartością tj. ciężar w tonach. Podłogę w bibliotece należy wyremontować.

Jest  to sprawa bardzo pilna. Jest też problem z pomieszczeniem na punkt biblioteczny przy ul. Jagiellońskiej,

w dzielnicy Wojków. Pomieszczenie zostało „przypisane” bibliotece, na razie nic tam się nie dzieje, gdyż ma

być realizowany projekt związany z pozyskaniem środków z zewnątrz między innymi na urządzenie biblioteki.

Pustostan  „nieużywany”  będzie  ulegał  niszczeniu.  Członkowie  komisji  zobowiązali  się  do  zapoznania  z

realizacją tego projektu.

Następnie radni przeszli do biura P. Dyrektora Kalińskiego. Głównym zainteresowaniem członków

komisji była organizacja zajęć w MOK-u dla dzieci i młodzieży. Jeden raz w tygodniu odbywają się zajęcia

nauki gry na gitarze (wtorek), zajęcia z kulturą (piątek) i zajęcia teatralne dla dzieci i młodzieży (czwartek).

Wszystkie  wymienione  zajęcia  są  bezpłatne  dla  uczestników.  W  MOK-u  odbywają  się  seanse  kinowe,

funkcjonuje  Kowarska  Orkiestra  Rozrywkowa,  która  uświetnia  również  imprezy  lokalne  i  zespół  ludowy

„Kowarskie Wrzosy”.



Na terenie MOK-u znajdują się; siłownia, szkoła tańca ZUMBA. Jest duże zainteresowanie tymi obiektami,

również szkołą tańca HIP-HOP. Młodzież preferuje zajęcia w Akademii Sztuk Walki, która czynna jest trzy

dni w tygodniu, lekcje indywidualne prowadzone są w terminach do uzgodnienia z chętnymi. Chętni do gier

umysłowych  spotykają się z Klubie Brydżowym, Klubie  Szachistów, uprawiają również sport fizyczny tj. tenis

stołowy.

Radni  przeszli  po  obiekcie  MOK-u.  Głównym  zainteresowaniem  radnych  była  świetlica  dziecięco  –

młodzieżowa. Pomieszczenie na działalność świetlicy jest stanowczo za małe.

Dyrektor  MOK-u  sugerował  aby  zabiegać  o  uhonorowanie  P.  Ludwika  Szulii,  który  był  założycielem

Kowarskiej Orkiestry Rozrywkowej i prowadził ją przez 25 lat.

Ad 3. Po obejrzeniu obiektu Radni zakończyli posiedzenie komisji, podejmując następujące wnioski

(we wnioskach).

Ad 4. W sprawach różnych zwrócono uwagę na brak środków na sprzęt sportowy z ZSO.

Ustalono termin Komisji Oświaty i Kultury w Miejskim Ośrodku Kultury.

Ad 5. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Oświaty i Kultury wnioskuje do władz miasta o nadanie Honorowego Obywatela Miasta Kowary 

Panu Ludwikowi Szulia, który był założycielem Kowarskiej Orkiestry Rozrywkowej i prowadził ją przez 25 lat.

2. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zorganizowanie większego pomieszczenia do funkcjonowania 

świetlicy. Proponujemy rozpatrzyć możliwość funkcjonowania świetlicy w ZSO przy ul. Szkolnej. Korzystnym 

jest zamiana pomieszczenia w MOK-u, gdzie jest obecnie OHP, na świetlicę.

3. Komisja  Oświaty i Kultury wnioskuje, aby ze środków Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii 

zorganizować drobne upominki świąteczne (paczki) dla dzieci uczęszczających do świetlicy. Należy nawiązać 

kontakt z Paniami zajmującymi się tymi dziećmi.

4.  Komisja  Oświaty i Kultury wnioskuje o zabezpieczenie środków na remont podłogi w bibliotece. Obecny 

stan podłogi stanowi niebezpieczeństwo nawet przewrócenia regałów z książkami.

5.  Komisja  Oświaty i Kultury ma negatywne zdanie w sprawie realizacji wniosku „Polska-Saksonia – Szlak 

Piwny” i umieszczania w tym projekcie biblioteki w Wojkowie. Nijak się ma czytelnictwo z piwem.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                  Anna Klepacz  


